



香港電影後期專業人員協會有限公司

ASSOCIATION OF MOTION PICTURE POST PRODUCTION PROFESSIONALS (HK) LIMITED

補領會員證申請表

致：香港電影後期專業人員協會

茲謹報（會員姓名）_____ 之 *公司會員證 / 正式會員證 / 邀請會員證 / 附屬會員證 / 學生會員證 經已遺失，敬請補發新證乙枚。學生會員證手續費 40 港元，其他會員證手續費 80 港元。

會員簽署：_____ 日期：_____

*請將不適用者刪去

請把手續費存入中信銀行(國際)

戶口名稱：香港電影後期專業人員協會有限公司

戶口號碼：018-696-2-172-60500 或

ATM 機存款：696-2-172-60500 或

使用轉數快入數，輸入快速支付系統識別碼：101025047

請將此表格及銀行入數紙電郵至 info@amp4.com.hk 或郵寄至九龍觀塘海濱道 151-153 號廣生行中心 10 樓 1015B AMP4 秘書處收。

Application for the Replacement of Membership Card

To : AMP4

I wish to inform you that the membership card for *Corporate Member / Full Member / Invited Member / Associated Member / Student Member (member's name) _____, has been lost. Please cancel the said card and issue me a new one as replacement. The **replacement fee** for Student Membership Card is **HKD 40**, other Membership Cards are **HKD80**.

Member's Signature: _____ Date: _____

* Please delete whichever inapplicable

Please deposit **replacement fee** to China CITIC Bank International

Account Name: Association of Motion Picture Post Production Professionals (Hong Kong) Ltd

Account No.: 018-696-2-172-60500 or

ATM machine: 696-2-172-60500 or

Use FPS to deposit, please enter the Faster Payment System identification code: 101025047

Please return this form and bank deposit slip to AMP4 by email: info@amp4.com.hk or

by mail: Unit 1015B, 10/F, Kwong Sang Hong Centre, 151-153 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon

香港電影後期專業人員協會有限公司 (AMP4)

● 網站(Website) : www.amp4.com.hk

● 電郵(Email) : info@amp4.com.hk

地址(Address) : 香港尖沙咀漆咸道南45-51號·其士大廈8樓802室 (Room 802, 8/F, Chevalier House, 45-51, Chatham Road South, TST, HK)